

7-4	城镇居民家庭基本情况.....	(169)
	Basic Indicators of Urban Households	
7-5	城镇居民可支配收入指数.....	(169)
	Indices of Disposable Incomes of Urban Households	
7-6	城镇居民调查户基本情况(2004年).....	(170)
	Basic Indicators of Urban Households From Sample Survey (2004)	
7-7	城镇居民消费性支出构成(2004年).....	(171)
	Composition of Consumption Expenditures of urban Households (2004)	
7-8	城镇居民平均每人全年购买商品数量(2004年).....	(173)
	Per Capita Annual Purchases of Commodities of Urban Households (2004)	
7-9	城镇居民平均每百户拥有耐用消费品数量(2004年).....	(175)
	Number of Durable Consumer Goods Owned Per 100 Urban Households (2004)	
7-10	城镇居民家庭平均每人全年现金收入和支出(2004年).....	(176)
	Per Capita Annual Cash Revenue and Expenditures of Urban Household	
7-11	各调查市县城镇居民家庭生活基本情况(2004年).....	(178)
	Basic Indicators of urban Households' Life of Cities and Counties (2004)	
7-12	各调查市县城镇居民平均每人全年家庭收入来源(2004年).....	(179)
	Per Captita Annual Income in Urban Households of Cities and Counties (2004)	
7-13	各调查市县城镇居民家庭平均每人全年消费支出(2004年).....	(180)
	Per Captita Annual Living Expenditures for Consumption in Urban Household (2004)	
7-14	农村居民家庭基本情况.....	(181)
	Basic Indicators of Rural Households	
7-15	农村居民主要农、牧产品出售情况.....	(182)
	Sales of Major Farming, Animal Husbandry Products Per Rural Household	
7-16	农村居民平均每人总收入及总支出.....	(182)
	Per Capita Annual Revenue and Expenditures of Rural Household	
7-17	农村居民平均每人纯收入来源及构成.....	(183)
	Source and Condition of Per Capita Net Income of Rural Household	
7-18	农民人均纯收入指数.....	(183)
	Indices of Net Income of Rural Household Per Capita	
7-19	农村居民家庭平均每人生活消费支出.....	(184)
	Per Capita Living Expenditures of Rural Household	
7-20	农村居民平均每人现金收入.....	(185)
	Per Capita Cash Revenue of Rural Household	
7-21	农村居民平均每人现金支出.....	(185)
	Per Capita Cash Expenditures of Rural Household	
7-22	农村住户平均每户购买商品情况.....	(186)
	Per Capita Purchases of Commedities of Rural Household	
7-23	农村居民平均每人全年主要消费品消费量.....	(188)
	Per Capita Annual Consumption of Major Consumer Goods of Rural Household	
7-24	农村居民平均每百户年末拥有耐用消费品数量.....	(189)
	Year - End Number of Durable Consumer Goods Per 100 Rural Households	
7-25	农村居民住房情况.....	(190)
	Living Conditions of Rural Households	
7-26	农村居民拥有生产性固定资产.....	(190)
	Production Fixed Assets of Per Capita Rural Household	